
Silvbergs Fritidsförening styrelsemöte nr 3/2023 

Plats och datum 

Romme Stugby, måndag 18 september 2023, kl. 18.00-20.00 

Närvarande 

Jerry Kumlin (ordf.), Calle Myrsell (sekr.), Solveig Bodare, Christer Fredriksson och Åsa Fredborg, 

samt Isac Welander och Alia Welander (adjungerade). 

Ej närvarande: 

Ann-Katrtin Svorén, Eva-Lena Engström, Klaus Gramlich och Christian Wilppola. 

§ 1 Mötets öppnande  
Jerry hälsar välkommen till dagens styrelsemöte och öppnar mötet. 

§ 2 Uppföljning av planering av MTB och discgolf planer 
Vi diskuterar uppföljning av de kontakter vi har angående MTB och discgolf i Ulfshyttan. Med de 

underlag som är presenterade ska vi nu säkerställa marknyttjandeavtal med berörda markägare. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Jerry att ta fram marknyttjandeavtal med berörda markägare till nästa sammanträde. 

§ 3 Aktivitetsområdet i Skenshyttan – infoskyltar och fortsatt flisning,  

Vid föregående styrelsemöte diskuterade vi åtgärder vid aktivitetsområdet ”Träningsvärket” i 

Skenshyttan. 

Aktuella åtgärder är kompletteringsflisning av stigarna, framtagning av övningsförslag till 

utegymmet, samt framdragning av el till området (främst för belysning). 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Jerry att tillfråga Vippen (Christian) att ta fram bilder på övningsförslag för 

utegymmet, samt 

att vi fortsätter att komplettera stigarna med flis under hösten. 

§ 4 Bastun och bryggan i Skenshyttan 
Tunnor håller på att samlas in (behovet är 22 st) till bryggan som ska byggas utanför den 

blivande bastun. Bryggan planeras att färdigställas under våren. 

Innan nuvarande byggnad (gamla tvättstugan) kan rivas för att bygga bastu på samma plats, 

måste vi ansöka om rivningslov hos Säters kommun. Ritningar finns framtagna av Johan Skoog för 

den nya bastun, som ligger som underlag för vår byggnadslovsansökan. 

Vi räknar med att arbetet med att riva den gamla tvättstugan samt bygga den nya bastun ska ske 

med hjälp av medlemmar i föreningen. För att detta ska fungera bör vi inbjuda till arbetsgrupper. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Jerry att ansöka om rivningslov hos kommunen, 

att vi inbjuder intresserade medlemmar att medverka i arbetsgrupper för rivning och 

uppbyggnad av bastun, 

att Jerry tar fram beslutsunderlag (ritning) och tidsplan för den nya bastun till nästa 

sammanträde, samt 

att inbjuda Johan Skoog till nästa styrelsemöte (om hur den nya bastun kommer att se ut). 

§ 5 Ekonomirapport 
Christer rapporterar att vi har 105.000 kr i kassan och att medlemsantalet är 82 medlemmar. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna den ekonomiska rapporten. 



§ 6 Hitta ut-orientering nästa sommar (2024) 

Åsa rapporterar att hon kontaktat Bengt Hansson angående möte och planering av möjligheterna 

att erbjuda ”hitta ut-orientering” i Silvberg under sommaren 2024. Bengt har ännu ej svarat på 

Åsas förfrågan om förutsättningarna för vår del inför sommaren 2024. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Åsa att åter kontakta Bengt Hansson, samt 

att uppdra åt Jerry att ställa samma fråga till kommunens fritidsavdelning. 

§ 7 Hemsidan 
Hemsidan via medlemskapet i Korpen (www.silvbergsfritidsförening.se) fungerar sedan början 

av julimånad. Vi har idag haft ett uppföljningsmöte med Evelina Aittamaa (Korpen) angående 

administrationen och utvecklingen av hemsidan. Med på detta möte var Isac Welander. 

Styrelsen beslutar 

att  utse Isac och Alia Welander till ansvariga för föreningens hemsida tillika att de därmed blir 

adjungerade till styrelsens möte, samt 

att underlag i form av text/bilder till hemsidan ska skickas till Isac via Jerry, 

att var och en i styrelsen tittar igen nuvarande innehåll på hemsidan inför möte söndagen 

den 8 oktober kl. 11.00 i Romme Stugby i syfte att vi kan diskutera utveckling och innehåll 

av hemsidan, 

att inbjuda Evelina Aittamaa till uppföljningsmöte av vår hemsida tisdagen den 10 oktober 

kl. 10.00 i Romme Stugby, samt 

att Jerry och Solveig lämnar text/bild om den senaste vandringen, Calle skriver text om 

genomförandet av ”Aktiv Senior-vecka” den 4-10 september, samt att Jerry lämnar text 

om vad som är på gång under rubriken ”styrelsen informerar” (allt skickas till Isac). 

§ 8 Aktiv Senior veckan 4-10 september – Seniorkul Säter kommun 

Under Korpens riksomfattande aktivitetsvecka ”Aktiv Senior” den 4-10 september genomförde vi 

gratis prova på aktiviteter varje dag under veckan för målgruppen 65+ år. Deltagarantalet kunde 

varit större, men samtliga aktiviteter genomfördes planenligt. Om vi genomför motsvarande vecka 

under kommande år, så passar en vecka under sommaren bättre för oss, då underlaget för 

deltagande är större inom socknen. Aktiviteterna bör även vara öppna för alla åldrar. 

Under våren 2024 kommer Säters kommun att planera aktiviteter för seniorer inom kommunen 

under projektet Seniorkul. Vi ställer oss positiva att medverka i projektet och erbjuda aktiviteter 

för målgruppen. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Jerry och Solveig att meddela vårt intresse att medverka i Seniorkul till Säters 

kommun och Dalaidrotten. 

§ 9 Sponsorspaket och stödjande medlemmar 
Vi diskuterar möjligheten att presentera färdiga förslag till möjligheten för medlemmar att 

aktivt stödja föreningen genom bidrag utöver medlemskapet, samt olika sponsorpaket för 

företag som önskar stödja föreningens verksamhet. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Åsa att ta fram förslag på sponsorpaket för privatpersoner till nästa möte, samt 

att bordlägga beslut om sponsorpaket för företag till nästa sammanträde. 

 

 

http://www.silvbergsfritidsförening.se/


§ 10 Kommande aktiviteter 

Vi diskutera att bjuda in medlemmarna till följande aktiviteter på ”Träningsvärket”: 

• Utegym kvällstid med belysning/marschaller (vi återkommer med datum o tid) 

• Boule under fyra måndagar i rad kl. 10.00 med start mån 25 oktober (vi inbjuder medlemmar 

i Norbo Bystugeförening att delta) 

• Trollstig med målande stenar – klart till Allhelgonahelgen (Åsa, Solveig och Jerry) 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Isac att informera om detta på hemsidan och att Jerry gör det i sociala medier. 

§ 11 Avslutning -nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir söndagen den 8 oktober kl. 11.00 i Romme Stugby. 

  
Jerry Kumlin Calle Myrsell 

ordförande sekreterare 


